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OPPDAL BONDELAG 
Årsmelding 2020- 2021 

 

 
Årsberetning med regnskap og aktivitetsplan 

Oppdal Bondelag 2020–2021. 
1. Styrets sammensetning 

Anne Line Å. Killingtveit styreleder 
Svein Henrik Risan nestleder og kasserer 
Therese Ørstad sekretær 
Tuva Sandnes  styremedlem 
Jan Gunnar Havdal styremedlem 
Inge Detlie                      varamedlem 
 

2. Regnskap 
 Inntekter Utgifter 
Renteinntekter kr        751,49  
Aktive lokalmidler.NB kr  62.041,00  
Møter  kr         4.847,00 
Gebyr bank  kr              44.00 
Bankboks  kr          1000,00 
Styregodtgjørelse og kjøring  k r      28.297.00 
Sum kr.62.792,49 kr       39.962,00 
Overskudd  kr       22.830,49 
Sum kr 62.792,49 kr      62.729,49 
   
Bankinnskudd pr 1.10.2020 kr   129.626,24 
+ årets  overskudd kr     22.830,49 
= Bankinnskudd pr 02.11.2021 k r 152.456,73 
   
Bankkontoer 02.11.2021   
   
Brukskonto 4266.38.65263 kr 51.248,70 

Sparekonto 4266.25.09005 kr 101.208,03 
Sum bankkontoer kr 152.456,733 

 
3. Jordbruksoppgjøret 

 På grunn av Koronasituasjonen var det ikke mulighet til å samle alle medlemmer for 
innspill til årets jordbruksforhandlinger, men vi i inviterte til møte med mulighet til digital 
deltagelse og begrenset oppmøte.  Vi fikk også gode innspill i forkant, som vi fikk 
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formidlet videre. Det var tre medlemmer fra styret som møtte og arbeidet med sakene 
medlemmene i Oppdal Bondelag ønsket å få løftet frem.   
 
Les avtalen i sin helhet her: https://www.bondelaget.no/jordbruksoppgjoret-2021/dette-
er-jordbruksavtalen  
 

4. Aksjoner i forbindelse med jordruksforhandlingene 
 I forkant av forhandlingene valgte vi å sette i gang «Støvelaksjonen» for å synliggjøre 
landbruket her i Oppdal.  Det ble satt ut store og små fjøsstøvler på strategiske steder i 
sentrum, langs E6 samt i innkjørsla til gårder rundt om i bygda.  Støvlene ble merket med 
ulike # og bilder ble delt på sosiale media.  Aksjonen fikk god oppslutning både her i bygda 
og i landet for øvrig. I forbindelse med traktorkolonna ned til Stortinget ble det arrangert 
møte i sentrum og følgekolonne videre gjennom Oppdal til fylkesgrensa.  Stian Tufte 
fulgte kolonnen fra Oppdal og helt ned, somrepresentant for fjellandbruket i Oppdal og 
Rennebu.   
 

5. Rovvilt og tap av dyr 
Tallmateriale foreligger ikke på årsmøtetidspunktet. Se aktivitetsplan 
 

6. Oppfølging ferdigstillelse av svalehotell, Aalbusøyan  
Som følge av flomsikringen ved Aalbusøyan ble det også igangsatt et ekstra prosjekt, et 
sandsvalehotell innen hekkesesongen 2021.  Dette skulle i utgangspunktet bygges av 
elever fra Oppdal Videregående, men på grunn av utfordringer blant annet rundt Covid-
19, så tok grunneiere tak i prosjektet selv.  Bondelaget bisto med veiledning til budsjett i 
forbindelse med søknader om midler (Miljøtilskudd).  Sandsvalehotellet ble ferdigstilt tett 
før hekkesesongen. 
 

7. Gjerding langs jernbanen 
Som følge av 2 alvorlige ulykker langs jernbanen her i Oppdal og 1 i Rennebu sommeren 
2019 ble det tatt initiativ til et dialogmøte med BaneNor.  Saken ble løftet opp i Trøndelag 
Bondelag av Kari Toftaker, og hun har fortsatt det gode arbeidet der.  Tett oppfølging har 
nå resultert i gode resultater, og Bane Nord har igangsatt et større vedlikeholdsprosjekt.  
Kari kommer på årsmøtet for å informere om saken. 
 

8. Markedsføring 
Oppdal Bondelag er tilgjengelig på instagram og på facebook. Viser viktigheten av å 
framsnakke landbruket i Oppdal og benytter disse kanalene ved alle anledninger det er 
naturlig å legge ut informasjon. Vi ser det også som viktig å legge ut faktamateriell og dele 
nyheter, selv om det ikke alltid oppleves som gode nyheter av leserne. Følg oss på 
#oppdal_bondelag og https://www.facebook.com/oppdalsbonde/ 
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9. «Bondens medarbeider» 

Bondens medarbeider er utviklet videre blitt et pilotprosjekt i Trøndelag. Det er nå satt i 
gang et samarbeid med alle barneskolene i Oppdal og bønderi Oppdal. Styreleder i 
Oppdal Bondelag har deltatt i møter med skoleadministrasjonen og bistått med innspill 
om og fra bønder som kan være samarbeidspartnere i prosjektet. Vi håper at alle som er 
med i prosjekt «bondens medarbeider» får gode opplevelser. 
 

10. «Bondens nettverk» 
Oppdal Bondelag er del av «bondens nettverk». Målet er at vi skal bistå bønder som har 
behov for en eller annen form for oppfølging og bidra med informasjon om nettverket i 
de tilfeller det er naturlig. Vi er svært bevisst medlemmenes personvern og generell 
taushetsplikt.  
 

11. Bondetreff 
På grunn av Covid 19 har bondetreff dessverre ikke vært gjennomført i 2021. Vi håper å 
starte opp arrangementet igjen så snart som mulig i samarbeid med de andre faglaga.  
 

12. Representasjon i møter 
Covid 19 har satt en større demper på møteaktiviteten også 2021. Vi har gjennomført 
telefonmøter og har gjennomført 3 fysiske styremøter denne perioden. I tillegg har vi 
vært representert i landbruksrådet i Oppdal Kommune og møter med Bane Nor med mål 
om å få på plass gjerde langs jernbanen.  
 

13. Medlemsutvikling 
Vi har et stabilt medlemstall i Oppdal Bondelag. Og vi har fremdeles en positiv 
medlemsutvikling i 2021. Vi er nå 234aktive medlemmer. Vi takker alle for at dere er med 
oss i laget! 
 

14. Aktivitetsplan 
Tettere samarbeid med Rennebu bondelag og Lønset bondelag 
om både sosiale og faglige aktiviteter 
Bondetreff, bondevelferd 
Følge opp den krevende situasjonen rundt fredede rovvilt 
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